
 

 

REFERAT - BEBOER/PÅRØRENDERÅDSMØDE  d. 06.05.2025 
 
Sted: Enggården kl. 14.30 OBS nyt tidspunkt 
 
Deltagere: Mads, Janni, Hanne, Gitta, Lisbet, Bente, Simone 
 
Ordstyrer: Mickey 
 
Referent: Susanne 
 

DAGSORDEN: 
1: Godkendelse af referat 
fra sidst. Max. 10 min. 

Nyhedsbrev udsendes inden sommerferie. 
Godkendt 

2: Evt.  
          Beslutning  
3:  Orientering fra:  
- Beboerne Mads fortæller: Der er kommet nye vikarer Janne som startede 

op i Vestergade, og Bente, som er startet op på Enggården på sigt 
kan Bente dække ind i Hadsund også. 
Janni fortæller: Enggården holder jubilæum d. 01.12.25 da det på 
denne dato er 20 år siden Enggården blev bygget. 

- Pårørende Hanne påminder: Guide til dagsordener og referat på 
hjemmesiden, Susanne har guiden. Den kommer i nyhedsbrevet 
før sommer.  

- Medarbejdere  
- Ledelse 1. Kursus i ASF og neuropædagogik. Afsluttede, igangværende 

og kommende. 3. dages kursus. Der er kommet meget positive 
tilbagemeldinger. 
2. Borgerferie 2025. Det første hold tager af sted på mandag, der 
er handlet ind og taskerne er ved at være pakket. 
3. Nye lejligheder og bostøtte iVestergade status information.  
2. sals personalet varetager bostøtten i §107/108, mens 1. sal og 
Hedevej dækker ind på 2. sal. Dette i forhold til genkendeligt 
personale på 2. sal, og få relationer i bostøtten. 
4. Ledig lejlighed på Enggården, snart 2 ledige grundet fra 
flytning. Kort info. 
5. Patientsikkerhedstilsyn. Varslet til d. 15/5 fra 9-14. Tilsynet 
varetages af leder for sygeplejen, bosteds sygeplejerske, leder 
Enggården og to udfører medarbejdere. Vi har haft patienttilsyn i 
Vestergade, og har lært af dette, det tager vi naturligvis med til 
det næste tilsyn. 
6. Udlån og ansættelser af medarbejdere. Vi har pt. personaler 
udlånt til Solsikken i Arden, som pædagogfaglig støtte på tværs 
af sektorer. De kommer retur i uge 27. De er udlånt i 10 uger i 
ca. 20-25 timer pr. mand om ugen med de administrative 
selvadministrerende timer. 
7. Beboerdemokrati Lejerbo. Afholdt på Hedevej, det var et godt 
møde, med flot fremmøde. Borgere og pårørende samt værger, 
har på disse møder mulighed for at få deres stemme hørt. Dette 
er meget atypisk for boligforeningerne, da det i andre 
boligforeninger udelukkende er lejere der inviteres.  



 

 

8. DOL. Kort information om planlægningen.  
9. Input til indhold til nyhedsbrev. Tak for det  
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